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El president del Consell Insular de Formentera, Jaume Ferrer i la consellera de Turisme,
Comerç i Mobilitat, Alejandra Ferrer, s’han reunit aquest matí amb l’Associació de Taxistes de
Formentera, l’Associació hotelera i la Petita i Mitjana Empresa, en el que ha estat un primer
contacte per tal de consensuar amb el sector les opcions de millora del transport públic i privat
durant la temporada d’estiu.

  

Aquest és el primer pas en les negociacions per consensuar, tant amb l’Associació de Taxistes
com amb els sectors empresarials, de quina manera es pot millorar el servei de transport,
sistemes de gestió de la flota, calendari de reunions periòdiques, el nombre de llicències
estacionals de taxis que caldria ofertar, així com el període o els requisits necessaris per a
oferir un servei de qualitat a l’illa.

  

L’àrea de Mobilitat de Formentera ha demanat als sectors participants que es reuneixin amb els
associats, per tal de convocar una segona reunió a meitats del mes d’octubre. Així mateix, tots
ells s’han compromès a elaborar un document on s’enumerin les problemàtiques i les possibles
solucions per tal de debatre-les en aquesta segona reunió. 

Pel que fa a la institució insular, s’estan duent a terme informes jurídics per saber de quina
manera es poden atorgar les llicències de taxi i de quines opcions es disposa, amb l’objectiu
d’elaborar un esborrany amb les propostes presentades i consensuar-lo amb el sector.

  

La finalitat d’aquesta trobada ha estat la de demanar informació i escoltar els suggeriments dels
sectors implicats, per tal solucionar una deficiència pel que fa als mitjans de transport a
Formentera per a la propera temporada d’estiu. La previsió és tenir un esborrany enllestit de
cara al mes de desembre per tal que es pugui fer efectiu el dia 1 de maig.

  

Fins ara, no havien quedat especificades les competències del Consell Insular de Formentera
pel que fa a la concessió de llicències temporals. Recordem que l’any 2005 va entrar en vigor
un decret que transferia les competències d’atorgament de les llicències estacionals als
Consells Insulars. En aquell moment les competències es transferiren a l’antic Consell d’Eivissa
i Formentera. L’any 2012, el Govern Balear transfereix les competències als municipis d’Eivissa
però no fa menció a Formentera.
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Davant aquesta situació, l’àrea de Mobilitat de Formentera va sol·licitar un informe a la
conselleria de Transport Terrestre del Govern Balear, per tal de determinar si el Consell de
Formentera podia concedir llicències de taxi, amb resposta positiva.

  

Tant l’associació Hotelera, com l’Associació de Taxistes han expressat en nombroses ocasions
la deficiència del servei de taxis en temporada alta, i han sol·licitat l’augment del nombre de
llicències. Recordem que la flota actual de taxis és de 24 i en aquesta primera trobada no s’ha
concretat cap nombre, sinó un augment progressiu.

És l’inici d’un procés que persegueix el consens amb el sector, ja que tots ells coincideixen a
caminar junts en matèria turística i oferir els millors serveis per als nostres visitants, per tal de
no perjudicar la imatge turística de Formentera.
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